
Pesmi pišem, ker menim, da si tudi pesem zasluži prostor v našem življenju. Želim si, da 

bi ljudje na to gledali kot del svoje zapuščine in lastnih misli, besed in čustev, ki jih 

izražajo z besedo, sestavljeno v pesem, ki je kot opis človekovega mišljenja in njegove 

duše.  

V prihodnosti si želim, da bi postal arhitekt in umetnostni oblikovalec kamna, ki se v 

prostem času ukvarja s pisanjem pesmi in besedil. 

V svojo poezijo vključujem tematiko, ki jo povzemam iz vsakdana, in iz mojih notranjih 

občutkov okolice. 

Način pisanja moje poezije je opisan v tem citatu: "Kar se porodi v glavi, to je izvedljivo 

v naravi." Nekako tako; kar se jaz spomnim, to si zapišem, in končni izdelek tega zapisa 

je moja pesem. 

Največja zanimivost je ta, da sem že kot 6-letni prvošolec povedal, da bom v življenju 

kamnosek, in da bom pisal pesmi, in te besede me skozi življenje vodijo že 12 let, 

največja podpora pri tem in tudi moja učiteljica pa je bila pokojna stara mama, ki me je 

že od majhnega navduševala s poezijo in domačo slovensko pesmijo. 

Največkrat pišem o naravi in lepoti naše domovine, ki ju premalo cenimo. 

 


